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JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL NR. 15 

 

 

 

Koosolek toimus 05. juunil 2008. a. Rotermann Group ruumes, Ahtri 6a, Tallinn, algusega kell 

16.00 ja lõpuga 17.00. 

 

OSALEJAD:  juhatuse liikmed: 

president     Jaan Toots 

asepresident     Enn Veskimägi 

asepresident     Madis Lepajõe 

Väino Kaldoja 

Evald Pärni 

Raivo Rand 

EJL peasekretär    Urmas Karlson 

   Tartu Ülikooli Akadeemilise SK esindaja Jüri Kalmus 

   Spordiklubi Saarde esindaja   Toomas Hallop 

   Spordiklubi Saarde esindaja   Toivo Tallo 

PUUDUSID:        Hardy Rasmann 

Aupresident     Oleg Sapožnin 

 

Koosoleku juhataja: Jaan Toots 

Koosoleku protokollija: Annika Parv 

 

 

Päevakord 

 

 

1. SK Saarde avaldus EJL liikmeks astumiseks; 

2. Ülevaade jalgratturite osalemisest OM`il (Toivo Suvi). Juhatuse poolne hinnang; 

3. Ülevaade 2008. a. eelarve hetkeseisust (U.Karlson); 

4. Taotlused reservfondist toetuse eraldamiseks (EMV Maanteesõidus Jüri Kalmus); 

5. UCI kongress ja MM Varese 23.–28.09; 

6. 2008. a. võistlushooaja lõpetamine ja üldkoosolek; 

7. Muud jooksvad küsimused. 



 

1. SK Saarde avaldus EJL liikmeks astumiseks; 

KUULATI: 

Hr. Toivo Tallo tutvustas oma klubi ja selle eesmärke. 

Spordiklubi Kilingi nime alla 16 aastat tagasi asutatud klubi muutis 2008 suvel oma nime SK 

Saardeks ja tegi ka põhikirjalisi muudatusi. Valiti uus juhatus eesmärgiga kohalikku spordielu 

aktiivsemaks muuta. Möödunud aasta statistika aruande põhjal oli SK Kilingil 61 liiget. 

Spordiklubi Saarde on uue juhatusega hoogu kogumas, kõik eesmärgid pole jõudnud veel 

rakenduda, aga käesoleva aasta lõpuks loodame liikmete arvu vähemalt kahekordistada. Paljude 

erinevate spordialade harrastajaid enda alla kogudes, loodame läbi EJL kodulehe teha end ja meie 

üritusi nähtavaks ka mujal Vabariigis. EJL liikmeks olemine on sammuke edasi jalgrattaspordi 

teadlikumale arengule meie vallas. 

 

Toimus arutelu. 

Arutelu tulemusena leiti, et SK Saarde on igati sobilik EJLi liikmeks astuma. 

 

OTSUSTATI: 

Võtta vastu Eesti Jalgratturite Liidu liikmeks MTÜ Spordiklubi Saarde. 

 

2. Ülevaade jalgratturite osalemisest OM`il (Toivo Suvi). Juhatuse poolne hinnang; 

KUULATI: 

Kuna Toivo Suvi viibis Juhatuse koosoleku toimumise hetkel Tour de Aveniril, siis tema 

ettekandega esines hr. Urmas Karlson. 

 

Meeste ühisstardiga sõit. 

Rein Taaramäe, koht 48. 

Rein püsis konkurentsis kuni viimase ringini. Arvestades mehe noorust (21), võib tulemust 

pidada heaks. Ta finiseeris eespool 2008 Tour de France võitjat Carlos Sastret ja teisi nimekaid 

mehi. 

Tanel Kangert, koht 69. 

Tanel asendas kevadel kukkunud Rene Mandrit. Antud hetke maksimum sooritus. Tanel on terve 

see hooaeg olnud hädas põlvedega. Alustab raviga hooaja lõppedes. 

Mõlema mehe saavutuseks võib pidada juba seda, et sõideti lõpuni. Arvestades, et eelmine 

hooaeg sõideti alles U-23 vanuseklassis ja 250 km distants oli esmakordne. 

Kui küsida, miks me saatsime olümpiale nii noored sportlased, siis antud hetkel ja antud trassil 

olid need meie parimad sportlased, kellel oli eeldus võistlus lõpetada. 

Meeste eraldistardiga sõit. 

Rein Taaramäe koht 17. 

Tulemust peavad suurepäraseks nii spordifunktsionäärid, ajakirjanikud, avalikus ja muidugi 

ratturid ise. 

Eraldistardi OM kohta taotlesime 2008 aasta algusest, aga otsustati see alles 24h enne starti. 

Vastav eelinfo oli siiski olemas ja Rein ise oli 100% stardiks valmis. Selline pisiasi nagu 

stardikoha esialgne puudumine teda ei häirinud. 

Naiste ühisstardiga sõit. 

Grete Treier koht 30. 



Lootis ise ja lootsid ka teised kohta esikümnes. Grete pettumus oli pärast sõitu suur. Aga 

arvestades tema tulemusi senistel tiitlivõistlustel, siis midagi väga halvasti pole, sõitis välja oma 

tavapärase koha. 

Meeste trekisprint. 

Daniel Novikov koht 21. 

Läbi B grupi MM saavutatud olümpiakoht. Teada oli, et OM.´il startivatest oli tema isiklik rekord 

200 m/ls kõige nõrgem. OM kvalifikatsioonist 200 meetri lendstardi ajaga Daniel ootuspäraselt 

edasi ei pääsenud, aeg oli alla igasugust arvestust. Täielik ebaõnnestumine. 

 

Toimus arutelu: 

 

Üldiselt hindas juhatus esinemist heaks, kõik sportlased esinesid oma võimete tasemel. Eraldi 

tõsteti esile Rein Taaramäe saavutust eraldistardiga sõidus ning Grete Treieri pühendumist 

OM’iks ettevalmistamisel ning kõrgelt seatud eesmärke. Hr. Väino Kaldoja arvas, et tuleks igati 

toetada Grete Treieri edasijätkamist. Hr. U. Karlsonile tehti ülesandeks uurida Edgari Treieri 

võimalikkusest jätkata Grete ja üldse naiste koondise treenerina. 

 

3. Ülevaade 2008. a. eelarve hetkeseisust (U.Karlson); 

KUULATI: 

Hr. U. Karlson andis ülevaate eelarve hetkeseisust. 

Rahalised vahendis Pangas seisuga 28.08.2008: 2 042 388 krooni 

Konto algjääk 2008. aasta aluses 514 093 krooni. 

Tulud 2008 - (prognoos)   7 625 067 krooni 

Tulud perioodil 01.01.-28.08.2008 6 455 067 krooni 

- Kultuuriministeerium  1 826 000 

Toetus spordiprogrammile 1 016 000 

Toetus noortespordile  770 000 

Toetus Harrastusspordile 40 000 

- Hasartmängu NK.   233 328 

- EOK toetus    1 373 249 

OM projektid   956 249 

Treenerite täiend.õ.  130 000 

OM treeneri toetus  128.000 

Noorteproiektid  108 000 

OM osavõtu toetus  51 000 

- Kultuurkapitali toetus  610 000 

- Reklaamlepingud   1 879 914 

Hansapank   650 000 

Silberauto AS   590 000 

Rotermann Grupp OÜ 590 000 

Rand&Tuulberg  38 114 

Triobet   11 800 

- Muud laekumised   532 576 

Laekumised sept. – dets 2008  1 170 000 

Kultuuriministeerium  550 000 

Hasartmängu NK.  110 000 

EOK toetus   310 000 



Kultuurkapitali toetus  200 000 

Kulud (prognoositav 2008)  6 551 872 

- Tehtud kulud eelarvepõhiselt  4 926 772 

Kaheksa kuuga on tehtud kulutusi 68% kinnitatud eelarve mahust (7 206 000) 

Kulud sept – dets 2008.a  1 625 100 

Üldkulud   260 100 

Noortespordi toetused: 180 000 

MK U23   70 000 

MK Jun   60 000 

MM maanteelsõit Itaalia  260 000 

EM trekisõit Poola   45 000 

EMV krossis    50 000 

Stipendiumid   100 000 

Treeneri toetus klubidele 130 000 

Hooaja lõpetamine koosolek  204 000 

Koondiste ettev. 2009. a. 20 000 

Muud jooksvad kulud 30 000 

Reservfond   116 000 

Prognoositav tulem 2008.a.  1 073 195 

Ettepanek: Hoiustada kuuekuulise tähtajalise hoiusena 1 000 000 krooni. 

 

Toimus arutelu. 

 

Arutelu käigus kiideti heaks Hr. U. Karlsoni ettepanekut hoiustada kuuekuulise tähtajalise 

hoiusena 1 000 000 krooni. 

 

4. Taotlused reservfondist toetuse eraldamiseks (EMV Maanteesõidus Jüri Kalmus); 

KUULATI: 

Hr. Jüri Kalmuse ettekannet EMV läbiviimisega seotud lisakuludest. 

Elva Jalgrattaklubi Velorõõm taotleb Eesti Jalgratturite Liidult seoses Eesti MV läbiviimisega 

jalgratturite maanteesõidus 27-29.06.08. Elvas tekkinud lisakulude katteks 23 021.- krooni. 

Esialgselt planeeritust kujunesid kallimaks trassi julgestuse tagamine, kütusehinna hüppeline 

tõus, kiirabiteenuse kallinemine ning seoses liikluse ümberkorraldusega ajutiste liiklusmärkide 

paigaldamine ja mahavõtmine. 

 

Toimus arutelu. 

 

OTSUSTATI: 

Otsustati eraldada EMV lisakulude katteks 23 000.- krooni. 

 

 

5. UCI kongress ja MM Varese 23.–28.09; 

KUULATI: 

Hr. U. Karlson tutvustas 23.–28. septembrini Itaalias, Vareses toimuva MM´i ja UCI kongressi 

eelarvet ja delegaate. 

 



2008. aasta UCI kongress toimud maantesõidu MM ajal Itaalias, Vareses 26. septembril algusega 

kell 09.00 kuni 14.00 hotellis Atahotel, mis asub võistluste stardi/finiši lähedal. 

Liitu on saadetud kutse kolmele delegadile. 

UCI Kongressi päevakord: 

1. Avamine UCI Presidendi poolt 

2. Distsiplinaarmenetlus FFC vastu 

Vaheaeg 

3. Presidendi avakõne 

4. Erinevad Federatsioonide vastuvõtud, peatamised, väljaheitmised 

5. Juhatuse komiteede raport 2007. a. tegevusest 

6. 2007. a. Raamatupidamise aruanne 

7. 2009. a. Eelarve 

8. Audiitori raport 

9. 2009. a. Liikmemaksud 

10. Ettepanekud muudatusteks konstitutsioonis 

11. Küsimused ja ettepanekud rahvuslike federatsioonide poolt 

12. UCI teenete auhindade määramine 

13.  mitmesugused muud küsimused. 

Ettepanek EJL delekaatide osas: 

Delegatsiooni juht    - EJL president Hr. Jaan Toots 

Delegatsiooni liige (UEC esindaja)  - EJL auliige Hr. Oleg Spožnin 

Delegatsiooni liige    - EJL asepresident Hr. Madis Lepajõe 

Saabumine Varese`sse 25. septembril, lahkmine 27. kuni 29. septembril. 

UCI delegaatide majutus koos Eesti deklegatsiooniga Hotell Villa Cagnola (6 km Varese 

keskusest). 

Koondis ja võistlused. 

Maantee MMil Itaalias, 22.-28.09.2008 

U-23 

Eraldistart 23 sept. Stardivad Gert Jõeäär, Ervi Korts-Laur. 

Ühisstart 26 sept. Kandidaadid - Sander Maasing või Silvar Kibur. Stardib 1 sportlane (startiv 

valitakse Aveniri tulemuste põhjal 16. sept.) 

M-Eliit 

Eraldistart 25 sept. Stardib Rein Taaramäe 

Ühisstart 28 sept. Kandidaadid - Janek Tombak; Erki Pütsep; Rein Taaramäe;Tanel Kangert; 

Kalle Kriit; Rene Mandri. Stardib 3 sportlast (startivad sportlased valitakse lõplikult 18. sept.). 

N-Eliit 

Eraldistart 24 sept. Stardib Grete Treier. 

Ühistart 27. sept. Stardivad Grete Treier, Laura Lepasalu. 

Delegatsiooni suurus: Sportlased 8. 

    Taustajõud 6:   Teh. direktor - Urmas Karlson 

       Team manager - Annika Parv 

       Teener - Toivo Suvi 

       Treener - Edgari Treier 

       Mehaanik - Risto Usin 

       Massõõr - Alexander Lecocq 

   EJL delegaadid 3:  Hr. Jaan Toots 

        Hr. Oleg Sapožnin 



       Hr. Madis Lepajõe 

   EJL juhatuse esindaja 1: Hr. Enn Veskimägi 

       KOKKU 18 

Oma huvist osaleda MM`il on andnudn SL õhtuleht ja Kalev Sport sporditoimetused. 

Mõlemad toimetused paluvad abi lähetuskulude katmiseks, mis on kokku 15 000 krooni. 

 

Toimus arutelu. 

 

Arutelu käigus kiideti MM´i koosseis heaks. Ajakirjanikest MMi kajastamiseks otsustati valida 

Ivar Jurtšenko, lähetuskuludest tuleks maksta majutus. 

 

OTSUSTATI: 

 

Kinnitati MM´i koosseis ja UCI kongressi delegaadid ning ajakirjaniku Ivar Jurtšenko 

lähretuskulude tasumine 7000.- krooni ulatuses. 

 

6. 2008. a. võistlushooaja lõpetamine ja üldkoosolek; 

KUULATI: 

Hr. U. Karlson andis ülevaate 2008. a. võistlushooaja lõpetamisest ja üldkoosoleku 

korraldamisest. 

 

Aeg: 07.11.2008 (reede). 

Koht: Tallink Spa & Conference Hotellis Sadama 11a, 10111 Tallinn. 

Osalejate arv: üldkoosolekul ~30in. 

Õhtusöögil ~100in. 

 

Programm: 

17:30 saabumine, tervituskohv konverentsikeskuse fuajees. 

18:00 – 19:00 Üldkoosolek ruumis Romantika (53m2), teatristiil. 

19:00 tervitusjook restoran Nero uksel. 

19:00 – 21:30 õhtusöök, elav muusika restoranis. 

 

Hinnakalkulatsioon: 42142.- krooni. 

 

Toimus arutelu. 

 

Arutelu käigus leiti, et 5. november oleks parem võistlushooaja lõpetamise kuupäev ja võiks alata 

ka 16.30. Lõpetamisele tuleks kutsuda ka külalisi teistest alaliitudest ja spordiga seotud 

asutustest. 

Üldkoosoleku ainsaks punktiks on uue juhatuse valimine järgmiseks neljaks aastaks. Juhatus 

arvas, et järgmne juhatus võiks olla 7-liikmeline. 

 

7. Muud jooksvad küsimused. 

KUULATI: 

Hr. Madis Lepajõe tutvustas EOK´st saabunud kirja, kus oli klubide loetelu kellel on 2007. aasta 

staistika aruanne esitamata. Seal oli ka 6 EJL liikmesklubi. Hr. M. Lepajõe arvates ei täida nad 



seadust ja tegi EJL juhatusele ettepaneku need klubid EJL maine kahjustamise eest liikmete 

hulgast välja arvata. 

 

Toimus arutelu. 

 

OTSUSTATI: 

Otsustati saata Statistikaameti 2007. aasta statistika aruannete võlglastele saata hoiatuskiri. 

 

OTSUSTATI. 

Järgmine EJL juhatuse koosolek toimub 22.10.2008, Rotermann Group ruumes, Ahtri 6a, Tallinn, 

algusega kell 16.00. 

 

________________________     ________________________ 

Jaan Toots        Annika Parv 

koosoleku juhataja       koosoleku protokollija  

 


